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Op 15 mei 2020, om 00:37 heeft Willem Westermann
< @vvem.nl> het volgende geschreven:
Beste allemaal,
Ik heb een soort verslag gemaakt van onze meeting hedenmiddag met
de bewindspersonen.
Ik vat een en ander even samen.
Let op: dit is niet voor media, nieuws etc. want we hebben vastgesteld
en afgesproken dat het een overleg was zonder externe
nieuwswaarde. Wel eindig ik met wat zinnen die voor leden, externen
kunnen dienen.
a. brede belangstelling en kennismaking
In het overleg hadden we o.a. de ministers De Jonge (VWS) en Van
Engelshoven (OCW) en staatsecretaris Keijzer (EZK). Tevens ter directe
vervanging van minister Grapperhaus (JenV) diens directeur generaal
crisisbeheerding.
De samenwerking en brede vertegenwoordiging van ons team werd
gewaardeerd, net als de constructieve benadering van het een en
ander.
b. economie
De bewindslieden beseffen terdege dat we een sector zijn die zwaar
getroffen is. Dat er hulp nodig is. Zijn druk bezig met het afmaken van
Pakket 2.0 waarin gekeken wordt of al maatregelen met vergoeding
van omzetverlies/vaste kosten (dus naast loonkosten) mogelijk zijn.
Hopen volgende week en anders uiterlijk 1 juni dit pakket te
presenteren (pakket gaat gelden voor in principe juni juli augustus).
Geen mogelijkheid nu al over financiën na 1 september te praten; wel
duidelijk dat er dan ook nog steun nodig is.
c. wat kan er wel
Enerzijds: grote evenementen moeten rekening houden met het feit
dat ze beter 'de winterslaap in kunnen'. Tegelijkertijd duidelijk dat
voor korte termijn de aantallen 30 (1 juni) en 100 )1 juli) arbitrair
gekozen zijn, maar wel blijven staan. We kunnen plannen
doorontwikkelen in de vorm van protocollen en risicoanalyse voor de
situatie na 1 september en eventueel al voor augustus. Vanuit
veiligheid NCTV beperking op aantal factoren (teveel drukte verkeer,
vnml. zelf oplossen inzet veiligheidsmedewerkers e.d.). De maat zal
niet heel groot worden, maar kan wel meer recht doen aan locatie-,
bezoekers- en activiteitspecifieke invulling. Afgesproken is bij
ontwikkelingen goed te monitoren; EZK stimuleert een aantal
experimenteerprojecten.
Wij mogen in dezelfde samenstelling over een maand langskomen en
onze planvorming presenteren, ter input van besluitvorming augustus,
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september en later.
Wat kan je in mijn optiek naar derden benoemen:
Een brede vertegenwoordiging van de evenementenbranche heeft
met vertegenwoordigers van het kabinet gesproken over de huidige
situatie en de ontwikkelingen. De dringende noodzaak tot financiële
steun wordt onderkend; onderzocht wordt of sectorspecifieke steun
mogelijk is. Wat betreft de mogelijkheden om evenementen op korte
termijn te laten plaatsvinden dient de sector enerzijds de huidige
gezondheidssituatie met bijbehorende maatregelen te respecteren;
anderzijds mogen plannen voor een kleinschalige verantwoorde
doorgroei met monitoring van ontwikkelingen opgesteld worden.
Ik hoor graag eventuele vragen of opmerkingen.
Groet! Willem Westermann
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